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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

„Millenniumi Városközpont I . " címmel a Házszabály 91 . S-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség
Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A március 30-án a Kulturális bizottság kihelyezett ülésén nem válaszolt a következő
kérdéseimre .

Kérdezem a Miniszter Urat :

Miért állította kész tényként, hogy megállapodtak a fizetési haladékról, amikor
Demján Sándor ugyanaznap még azt nyilatkozta, hogy folynak a tárgyalások?
Miniszterként ezt felelős magatartásnak tartja?
Mikor állapodtak meg végül?
Miben állapodtak meg?
Milyen kamatterhet jelent a megállapodás?
Hány forinttal kell többet fizetniük az adófizetőknek azért, mert a Draskovics-
csomag miatt haladékot kellett kérniük?
Szilvást' György államtitkár arról tárgyalt a Tűgránittal, hogy hosszabb idő alatt
kisebb részletekben kelljen fizetnie a NKÖM-nek?
Miért fogadná el ezt a Tűgránit Rt?

Budapest, 2004 . március 31 .
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Írásbeli kérdés
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